



Hanne Petersen [hanne@sadu.no](mailto:hanne@sadu.no)

Tor Øivind Aronsen

[tor.oivind.aronsen@gmail.com](mailto:tor.oivind.aronsen@gmail.com)

Lars Ivan Kingsrød Johansen [kings@online.no](mailto:kings@online.no)

Roger Aronsen [roger.aronsen@fredfiber.net](mailto:roger.aronsen@fredfiber.net)

Sylvie Simonsen [sylvieviewbs@gmail.com](mailto:sylvieviewbs@gmail.com)

Roy Egil Nilsen

Morten Danielsen [morten.kraglund.danielsen@gmail.com](mailto:morten.kraglund.danielsen@gmail.com)

### **PROTOKOLL FRA STYREMØTE I CP-FORENINGEN ØSTFOLD 080318**

**STED:** KARL JOHANS GT 1 , SARPSBORG

**TID:** KL 1800

**TILSTEDE:** Tor Øivind Aronsen ,Lars Ivan Kingsrød Johansen, Roger Aronsen, Sylvie Simonsen, Roy Nilsen, Morten Danielsen, Hanne Petersen,

#### **SAK 01a/18**

Godkjenning av innkalling og saksliste.

**VEDTAK:** Godkjent

**SAK 01/18** Velkommen til det nye styret.

Følgende styre ble valgt på årsmøte 010318

Leder : Hanne Petersen

Styremedlem: Tor Øivind Aronsen

Styremedlem: Lars Ivan Kingsrød Johansen

Styremedlem: Roger Aronsen

Styremedlem: Sylvie Simonsen

Vara: Roy Nilsen

---

Vara: Morten Danielsen

— Det nye styret konstituerer seg.

**VEDTAK:** Sylvie Simonsen ble enstemmig valgt som økonomiansvarlig.

**SAK 02/18** Gjennomgang av årsmøteprotokollen.

Vi gikk igjennom årsmøteprotokollen.

Hanne Petersen kunne orientere om at årsmøteprotokollen er sendt Brønnøysundregistrene .

**VEDTAK:** Saken taes til orientering.

**Sak 03/18** Skoleringskurs for styremedlemmer

De som har anledning melder seg på.

<http://www.cp.no/tilbud-til-deg/arrangementer/global/2018/april/skoleringshelg-for-tillitsvalgte/>

**VEDTAK:** Hver enkelt melder seg på selv. Alle ønsket å melde seg på.  
Tilbakemelding til Hanne Petersen .

**SAK 04/18** Registrering av nye styremedlemmer i Brønnøysundregisteret.

Hanne Petersen kunne orientere om at Hanne Petersen og Vera Eriksen hadde møte onsdag 070318 og det nye styret ble lagt inn elektroniske i Brønnøysundregistrene . Dette er pr d d under behandling. når dette er orden vil den nye leder og økonomiansvarlig få tilgang til banken i DNB.

Både leder og økonomiansvarlig må begge godkjenne betalinger i nettbanken.

**VEDTAK:** Styret er enig i dette. Saken taes til orientering.



**SAK 05/18** Arbeidsprogram for Cp-foreningen Østfold 2018

Sylvie kan opplyse om at hun skal på årsmøte i FUNKIS Østfold120318.

Lars opplyser om at Isaac har dagskonferanse med årsmøte i april. Lars møter hvis han har mulighet.

**VEDTAK:** Saken taes til orientering.

---

**SAK 06/18** Båttur Strömstad/Sandefjord/Strömstad 26 mai 2018

**VEDTAK:** Vi ble enige om annonsering pr post og nettside og sosiale medier.

Førstemann til «mølla» prinsippet.

Det blir egenandel.

**SAK 07/18** Foreldresamling .

**VEDTAK:** Vi tar sikte på 10 april ,slik som det står i arbeidsplan

Hanne kontakter habiliteringstjenesten i Østfold og cp foreningen sentralt.

**SAK 08/18** Sommeravslutning

Sommeravslutning på Hauge Bruk ,Rølsøy den 17 juni slik som skrevet i arbeidsprogram.

**VEDTAK:** Roger bestiller lokaler.

**SAK 09/18** Eventuelt

**ORIENTERING:** Hanne Petersen orienterte om møte med Vera Eriksen hvor det nye styret ble registrert elektronisk i Brønnøysundregistrene .

Forberedelser ble også registrert i DNB for skifte av de som har tilgang i banken.



**VEDTAK:** Saken taes til orientering.

Tor Øivind Aronsen kunne orientere om at et virusprogram på foreningens pc må legges inn på leders e post.

**VEDTAK:** Saken taes til orientering .

**SLUTT KL 2100**

---